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Is een periodiek dat maandelijks één of meerdere malen zowel online
als in geprinte versie verschijnt. Het is totaal onafhankelijk en
onderscheidt zich van andere tijdschriften wegens het dieper ingaan
op het “maatschappelijke”.  De belangen van de burger staan aan de
top, zonder politieke of andere inmenging waardoor onderwerpen
behandeld kunnen worden die elders onvoldoende of helemaal niet
aan bod komen, we bestrijden de corruptie, de incompetentie en het
machtsmisbruik.  Lezers kunnen reageren via de postbus of via e-mail.
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27 september 2011

http:  data.gov.be
Moet België zich persé meten met landen zoals Amerika?

Vlaams minister van Bestuurszaken
Geert Bourgeois en federaal minister
voor Ondernemen en Vereenvoudigen
Vincent Van Quickenborne -die we al
kennen van ID-21 en nooit een
ondernemer was-, hebben vandaag,
samen met Christian Vanhuffel
-Agoria-, Sven Forster en Bart
Hanssens, beiden van Fedict en nog
enkele andere personen -waarvan de
namen niet in de persmap voorkomen,
in Living Tomorrow te Vilvoorde, niet
alleen een nieuwe website in werking
gesteld, maar ook toelichting gegeven over
de omvang en de mogelijkheden van die

website http://data.gov.be
De website staat los van het Decreet op de
Openheid van Bestuur, maar zou op een
laagdrempelige manier toegankelijk moeten
zijn voor een arsenaal aan gegevens,
adressen, woningen te koop, zelfs een heuse
apotheek, fietspaden in Gent en vele andere
mogelijkheden. Of de ambtenaren die dat in
gemeenten en steden allemaal snel en up to
date online moeten plaatsen, daar blij mee
zijn is een andere vraag en of ze in het opzet
van de minister zullen slagen is zeer
twijfelachtig, minister Van Quickenborne is
een echte ICT fanaat.
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meer p. 3

  Wordt http://data.gov.be/nl een viertalige Belgische
online database of het zoveelste doodgeboren datakind?

Agoria.
Voor de
persvoorstelling
beet Christian
Vanhuffel, General
manager en lid
van de Algemene
directie van Agoria
en
verantwoordelijk
voor de ICT sector,
de spits af.
Vanhuffel stelde
dat de digitale
revolutie nog maar
amper begonnen is
en dat er op de
digitale agenda
nog vele
mogelijkheden
staan zowel voor
de economische
als voor de
maatschappelijke
wereld zoals
mobiliteit,
gezondheidszorg
enz.  Om deze te
maximaliseren is
echter een goed
flankerend beleid
noodzakelijk. Een
van de specifieke
aandachtpunten
van Agoria is het
hergebruik van
overheidsinformatie wat
875 tot 900 miljoen euro
per jaar kan opleveren
aan commerciële of niet
commerciële doeleinden.
Om de ICT mogelijkheden
ten volle te benutten is er
echter nood aan een
coherent operationeel
kader rond het
-commercieel- hergebruik
van overheidsinformatie
zoals licentievoorwaarden,
vergoedingen -liefst zo
laag mogelijk-, gebruik
internationale
standaarden,
leveringstermijnen enz.

Minister Van
Quickenborne.
Verwijzend naar het reeds
bestaande Amerikaanse
Open Data Systeem,
begon minister Vincent
Van Quickenborne met het
opsommen van de
problemen welke zich
daar hadden
gemanifesteerd. Deze
hindernissen zijn
ondertussen genomen wat

diverse landen ertoe heeft
aangezet om ook hun
overheidsinformatie
publiek te maken.  De
filosofie van Open
Data is dat de
overheid alle data die
zij beheert, ter
beschikking stelt aan
het publiek. Daarvoor
zijn drie redenen :
   1. Meer
       transparantie.
   2. Mogelijkheid om
       het publiek te
       informeren.
   3. Delen van
       informatie.

Wat is
Open Data?
Open Data is
veelomvattend maar de
hoofdpunten zijn
volgende :
   - Data zonder restricties
wat betreft privacy of
veiligheid, voor dit item
zal het concept van de
privacy commissie dienen
te worden aangepast.
   - Data dient zo snel

Christian Vanhuffel

mogelijk ter beschikking
te worden gesteld, dus in
2011 geen datagegevens
die van 2008 dateren.
   - De gegevens moeten
toegankelijk en vooral
begrijpelijk zijn voor een
zo breed mogelijk publiek
en voor een zo breed
mogelijk aantal
toepassingen.
   - De gegevens dienen
opgesteld te zijn in een
gestructureerd formaat
om de automatische
verwerking mogelijk te
maken.
   - Data volgens open
standaarden en vrij van
restricties als copyright,
patenten, merken,
auteursrechten, enz.
   - Bovendien dient er
een contactpersoon
beschikbaar te zijn die
vragen van gebruikers die
data proberen te
hergebruiken, kan
beantwoorden.

Hoe ver
staat men?
Er bestaat alleszins al een
goede samenwerking met
de Vlaamse regering en in
april 2011 werden aan alle
FOD's instructies gegeven

en gevraagd of zij data ter
beschikking konden
stellen waarna een 60-tal
datasets toekwamen bij
Quickonomie. Dit
gebeurde op vrijwillige
basis, er bestaat immers
geen wet die de FOD's
verplicht om informatie ter
beschikking te stellen.
Ondertussen is de website

De ministers in druk overleg.

data.gov.be wél klaar en
online maar nog niet
volledig. Een dergelijke
site moet groeien, er
moeten datasets bijkomen
en er moet feedback zijn.
Grote voorlopers van
data.gov.be zijn
OpenBiz.be en apps for
ghent. Minister van
Quickenborne is ervan
overtuigd dat de werking
van de overheid sterk kan
worden veranderd en
verbeterd door de
ontwikkeling en het
gebruik van data.gov.be
die in elk geval de
connectie overheid -
publiek - klant zal
verbeteren.

Alleen
voordelen.
Ook Vlaams Viceminister-
president Geert Bourgeois
ziet alleen maar voordelen
in de open data, het
verhoogt o.m. de
transparantie van de
overheid en verbeterd de
efficiëntie ervan,
bovendien stuwt het de
innovatie en stimuleert de
economische activiteit
maar er is nog een enorme
weg af te leggen. In de

nabije toekomst zal het
publiek de mogelijkheid
hebben om bijvoorbeeld
criminaliteitscijfers op te
zoeken in een bepaalde
wijk en hoe gezond de
lucht is in die wijk, dit alles
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ten
behoeve
van
potentiële

of reeds aanwezige
inwoners. Het debat over
de privacy moet nog
gevoerd worden en
afronding daarvan zal nog
wel enige tijd op zich laten
wachten.

Open data :
Een Vlaams
beleid.
De Vlaamse overheid sluit
zich in elk geval aan bij de
internationale beweging en
dat is een weloverwogen
beleid dat tot stand kwam
na consultatie van de
samenleving. Er is
geopteerd voor een
integraal beleid met
Vlaamse, lokale, federale
en Europese partners.

Open
Overheid.
De overheid kiest hier
duidelijk voor openheid
door samen met de
burgers en bedrijven te
werken aan een beter
beleid en een betere
dienstverlening en dit alles
met respect voor de
privacy, er zullen dus geen
persoonsgebonden
gegevens ter beschikking
worden gesteld, dit in
tegenstelling tot de
Scandinavische landen

waar wél sommige
persoonsgebonden
gegevens worden
vrijgegeven. Alle info komt
ter beschikking in open
standaard formats die
herbruikbaar zijn en ook
de authenticiteit zal
gewaarborgd zijn
bovendien komt er een
centraal repertorium en
zal er samengewerkt
worden met federale,
lokale en Europese
overheden.

NVDR.

Dat men via data.gov.be
de openheid van het
-vooral Vlaamse- bestuur
wil promoten, is een
lovenswaardig idee, maar
deze redactie heeft zo
haar bedenkingen over het
welslagen van dergelijke
projecten en de ter zake
overijverige minister
Vincent Van Quickenborne,
we denken daarbij aan het
project “Iedereen online”,
dat volgens
computerfirma’s
hoegenaamd geen succes
was, vooral de minder
bedeelden vallen voor dat
systeem wéér uit de boot.
De slogan had moeten
zijn: “Iedereen met geld
online”’.

Open Europa?
Tijdens een recente
voorstelling van het Itinera

Institute -zie MM
194-01- klaagde
Prof. Dr.  Hans Van
Brabandt steen en
been dat de
medische wereld
geen
productinformatie
heeft over de
“devices” die een
CE label dragen en
in “Member States”,
zoals Litouwen en
Roemenië werden
gemaakt. De
technische
steekkaarten
werden bij de EC
neergelegd maar
kunnen, wegens
bescherming van
de gegevens, niet
worden
vrijgegeven! Het
komt er dus op
neer dat deBart Hanssens van Fedict

medische wereld
implantaten gebruikt
waarvan men de
samenstelling niet kent.
Moeten de ministers Van
Quickenborne en
Bourgeois hun collega’s op
het Europese niveau niet
aanspreken?

Afschaffing
SIS Kaart, voor
wanneer ?
Bij dit project mocht ook
Fedict uiteraard niet
ontbreken, FEDICT -zie
link onderaan- beheert
ondermeer de eID
-Elektronische
Identiteitskaart-, waarvan
de mogelijkheden en het
gebruik -maar ook
misbruik- zienderogen
stijgt. Wie de eID als
lidkaart of als
toegangscontrole wil
gebruiken, moet daarvoor
een toelating verkrijgen
van het Sectoraal Comité
van het Rijksregister en
dat is een heuse procedure
waarbij ook de CBPL
-Privacycommissie- haar
zegje moet krijgen. Het
gebruik van de eID voor
allerlei doeleinden is niet
vanzelfsprekend, ook
degenen die uw eID
mogen vragen zijn bij wet
bepaald, niet iedereen
heeft immers het recht uw
eID te vragen
-Paspoortwet van 8
augustus 1983-.

Moeizaam.
Ondermeer minister
Vincent Van Quickenborne
is felle voorstander om de
eID zoveel mogelijk voor
allerlei doeleinden te
gebruiken, maar er zijn
nog enkele kapers op de
kust die dat niet zómaar
toelaten en dat is maar
goed ook. Eerst zou er een
sluitend systeem dienen te
komen zodat wie misbruik
maakt, getraceerd kan
worden, maar zo ver is het
nog lang niet.
Op de website van de
Kruispuntbank zijn er over
het vervangen van de SIS
kaart door de eID al veel
vragen gesteld. Op de
Kruispuntbank lezen we
het volgende : De eID-
kaart bevat het
identificatienummer van

Links naar websites ivm dit artikel

http://www.fedict.belgium.be/nl/ https://www.ehealth.fgov.be/nl http://www.ksz-bcss.fgov.be/

de sociale zekerheid
(INSZ). Voor personen
die in België wonen, is
dit het
rijksregisternummer.
Het
rijksregisternummer is
leesbaar weergegeven
op de eID, zowel in de
chip als in de vorm van
een streepjescode op
de achterkant van de
eID-kaart. De
zorgverstrekker zal dus
ofwel de elektronische
chip, ofwel de
streepjescode moeten
lezen met een optische
scanner om
automatisch een
rijksregisternummer op
te halen. Hij zal aldus
over de
identificatiesleutel
beschikken waarmee hij
toegang krijgt tot de
verzekerbaarheidsgegevens
van zijn patiënt bij de
ziekenfondsen en de
derdebetalersregeling
kunnen toepassen”
einde citaat.
Ook volksvertegen-
woordigers Denis
Ducarme -MR- en Guy
D’Haeseleer -Vlaams
Belang- stelden over het
afschaffen van de SIS
kaart reeds vragen aan
de bevoegde ministers,
maar voor zover ons
bekend is er tot op heden
geen enkel concreet
resultaat, het gaat dus
allemaal zeer moeizaam.

Geen Vlaamse
materie.
Volgens Fedict zal de SIS
kaart inderdaad op
termijn vervangen
worden door de eID,
maar deze zal slechts een
sleutel bevatten die
toegang geeft tot andere
diensten, dus geen
medische gegevens. Hoe
de barcode die op de
nieuwe eID voorkomt,
kan gebruikt ziet u op de
link onderaan. De
Vlaamse Overheid is niet
betrokken, wel de
Kruispuntbank, eHaelth en
Fedict en men laat ons
weten dat het nog in zijn
kinderschoenen staat.
Vincent van Quickenborne
heeft dus nog veel ICT
werk.

EVDS 

http://www.ksz.fgov.be/binaries/documentation/nl/documentation/appareils_de_lecture_carte_sis/09eid_code_barres_nl.pdf


